



## תנאי העסקת העובד הזר : (תאריך עדכון 1.4.2023)

משכורת חודשית – שכר העובד כפוף לשכר המינימום.  
שכר המינימום כיום עומד על סך - 5571.75 ₪ (מעודכן ליום 04/2023).

| אזור ת"א | אזור חיפה ומרכז הארץ | אזור ירושלים | אזור צפון | אזור דרום |                                                    |
|----------|----------------------|--------------|-----------|-----------|----------------------------------------------------|
| 5571.75  | 5571.75              | 5571.75      | 5571.75   | 5571.75   | משכורת ברוטו                                       |
| 511.49   | 341.02               | 449.82       | 278.94    | 303.16    | ניכויים מותרים :                                   |
| 255.74   | 170.51               | 224.91       | 139.47    | 151.58    | ניכוי מגורים (במקרה שהמגורים אינם בבעלות המעביד) * |
| 86.23    | 86.23                | 86.23        | 86.23     | 86.23     | ניכוי מגורים (במקרה שהמגורים בבעלות המעביד) *      |
| 86.23    | 86.23                | 86.23        | 86.23     | 86.23     | ניכויים עבור הוצאות נילות למגורים *                |
| 154.29   | 154.29               | 154.29       | 154.29    | 154.29    | ניכוי עבור ביטוח רפואי **                          |
| 2.00     | 2.00                 | 2.00         | 2.00      | 2.00      | ביטוח לאומי 0.04%                                  |
| 4820     | 4990                 | 4881         | 5052      | 5028      | יתרה לתשלום במקרה שהמגורים אינם בבעלות המעביד      |
| 5075     | 5161                 | 5106         | 5192      | 5180      | יתרה לתשלום במקרה שהמגורים בבעלות המעביד           |

\* הסכום הנקוב לעיל הינו הסכום המירבי המותר לניכוי ובכפוף להוצאה בפועל של המעביד.

\*\* המעסיק רשאי לנכות משכרו של העובד שיעור שלא יעלה על מחצית מהסכום שהמעביד הוציא או התחייב להוציא ובלבד שהניכוי המירבי משכרו החודשי של עובד לפי התקנות לא יעלה על הסכום הנקוב לעיל.

המעביד רשאי לקזז מהעובד חלק משכרו במזון ומשקאות בכפוף לרכישתם בפועל ע"י המעביד וזאת עד לשיעור מקסימאלי של 10% משכרו החודשי של העובד ובתנאי שהעובד הסכים לכך מראש ושההסכמה האמורה מופיעה בהסכם העסקה עליו חתמו הצדדים.

תשלום עבודה ביום מנוחה שבועי / חג - 380 ₪

פדיון יום חופשה 223 ש"ח ליום.

